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Antalya güne 
yağışla başladı

Eğitim için 
bir aradalar

Sağlıklı ve kesintisiz 
suya kavuşacaklar

Simru SİLAHTAROĞLU

Yeni vergilere 
selam olsun!

>2'de

Aranan 
şüpheliler 
yakalandı3

Özlem SOYDAN

2024 yılının
kelimesi

>6’da

�Büyükşehir ekipleri, Ak-
deniz üniversitesi Merkez 
kütüphanesi önünde her 
akşam 22.00-23.00 saatleri 
arasında sıcak çorba dağı-
tımı yapıyor. 2’de

�PeyzAj çalışmaları ile mo-
dern görünüm kazandı-
rılan sahilde, dev dalga-
lardan korunmak için 
başlatılan taş duvar çalış-
maları tamamlanıyor. 6’da

Soğuk havalarda 
içleri ısıtan hizmet

Kömürlük Sahili’nin 
güvenliği artırılıyor

Büyükşehir Belediyesi, 
final haftasında 

Akdeniz Üniversitesi 
öğrencilerine sıcak 
çorba ikram ediyor

Büyükşehir 
tarafından Kömürlük 

Sahili’ne 450 metre 
uzunluğunda taş 

duvar örülüyor 
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Meskenlerde yıllık 5 bin kWh ve üzeri tüketime sübvansiyonun 
kaldırılmasına tepki gösteren EMO Başkanı Tat, vatandaşların fosil 

yakıta yöneleceğini bunun da hava kirliliğine neden olacağını söyledi

�EnERji Piyasası Düzenleme Kuru-
mu, yılbaşından itibaren yıllık 5 bin 
kWh ve üzeri tüketime uyguladığı 
sübvansiyonu kaldırıyor. Elektrik 
Mühendisleri Odası Başkanı Şaban 
Tat da karara tepki gösterdi. 

�ElEKTRiK zamlarının fosil yakıt 
kullanımını artırarak hava kirliliğini 
yükselteceğini söyleyen EMO Baş-
kanı Şaban Tat, “Antalya’da elektrik 
tüketimi diğer illere oranla yüksek. 
Bu nedenle destek gerekir” dedi. 4’te

tAt KArArA tEpKİ göStErdİ

AntAlyA’dA tüKEtİm yüKSEK

ElEKtrİK 
zAmmı
hAvAyı 
KİrlEtİr

GÜVEN 
GÜNEŞ

vAtAndAş 
ıSınmAK İçİn 

foSİl yAKıtA 
yönElİr

�AntAlyA’dA 
oteller yılbaşı 
süsleriyle dona-
tılarak yeni yıla 
özel programlar 
hazırlandı. 8’de

Büyükşehir hazır kıta
Antalya 

Büyükşehir 
Belediyesi, 

meteorolojinin 
kuvvetli yağış 

ve fırtına 
uyarısı üzerine 
tüm birimleri 
ile teyakkuza 

geçti

�Meteorolo-
ji Genel Müdür-
lüğü’nün, turun-
cu kod uyarısı ile 
Büyükşehir Bele-
diyesi tüm birim-
leri ile seferber-
lik ilan edip hazır 
kıta bekledi. 8’de

hortum muz 
seralarını vurdu
�MAnAvgAT’TA geçti-

ğimiz Cumartesi günü 
meydana gelen hortu-
mun şiddeti ve seraların 
gördüğü zarar açıkça 
gözler önüne serildi. 4’te 

Kötü 
başladı 

iyi bitirdi
�AntAlyA- 
sPOR, ligin ilk 
yarısını 21 puan 
ile 9. sırada ta-
mamladı. Kırmı-
zı beyazlılar 16 
haftada 6 galibi-
yet aldı. 7’de

İhracatçılardan 
‘gemi’ çözümü
�BAiB Başkanı Çavuşoğlu, 

TIR’ların Romanya üzerinden 
gemilerle taşınması için ba-
kanlıklarla görüşüyor. 2’de

Avukatlar da krizde
Baro, CMK ücretlerinin 
avukatlık asgari ücret 
tarifesine eşitlenmesi 

ve KDV’nin kaldırılması 
talepleriyle

açıklama yaptı

�Adliye önünde konuşan 
Baro Başkanı Ali Çağdaş Bo-
zaner, avukatların ekono-
mik zorluklarının, savunma 
hakkının etkin kullanılması-
nı engellediğini belirtti. 5’te

AdlİyE önündE EylEm

yılbaşı hazırlıkları 
otellerde tamamlandı
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Yeni vergilere 
selam olsun!

Aman da aman yeni 
vergiler yola çıkmış 
geliyormuş, vata-

na millete hayırlı olsun. 
Sıralamaya Motorlu Taşıtlar 
Vergisi ile başlayalım mı? 
MTV 2025 yılında tam ta-
mına yüzde 43,93 oranında 
artacakmış. Trafik cezaları 
(bu cezaların artması caydı-
rıcı olur), ehliyet ve pasaport 
harçları, araç muayene 
ücreti bu orana göre zam-
lanacakmış. Eh, MTV belli 
olmuş ya, 2025’te hangi 
araç sahibi ne kadar vergi 
ödeyecek hesaplasın dursun. 
Var ya bu vergiler ‘iyi ki ara-
cım yok’ dedirten türden.

***
2025 yılı Motorlu Taşıtlar 

Vergisi, Resmi Gazete’de ya-
yımlanarak belirlenmiş bile. 
Yüzde 43,93 derle topla 
olsun sana yüzde 44. Ve de 
bu oran 2025’te ödenecek 
Motorlu Taşıtlar Vergisi’ni 
de doğrudan etkileyecekmiş. 
O zaman ne diyelim, 2025 
millete vergilerle ‘merhaba’ 
diyecek. Yılın son haftasına 
girdik ya, merak konusu 
olan Ocak 2025’ten itibaren 
yürürlüğe girecek vergiler 
ve de ardından suya sabu-
na varasıya ‘adrese teslim’ 
zamlar.

***
Gelelim asgari ücret me-

selesine. Asgari ücrette son 
toplantı son haftaya bırakıl-
dı ve ‘toplantı ne zaman’ 
sorusunun da yanıtı geldi. 
Komisyon toplantısı için son 
düzlük bu hafta, sonrası var 
mı ki? Açıklama ilk ağızdan 
gelmiş. Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Işıkhan, 
komisyonun Perşembe veya 

Cuma günü toplanacağını 
söylemiş. Demek oluyor ki 
milyonların beklediği rakam, 
bu hafta içinde netleşe-
cek. Şimdi gözler, işveren 
teklifine çevrildi. Çevrilme-
sine de Türk-İş’in 29 bin 
583 lirayı bulan talebine 
işveren tarafından sıcak 
bakılmadığı söyleniyormuş. 
Çalışanın da çalışmayanın 
da merakla beklediği rakam 
için geri sayım başladı nasıl 
olsa, 2025 zammı ne kadar 
olacak? Hani diyorum, ara 
zam olmadan geçen bir 
yıldan sonra görelim ki 17 
bin 2 lira en yüksek nereye 
tırmanır?

***
Hatırlarsınız denilmişti ya, 

‘hiçbir şey olmasa bile bir 
şeyler olacak’ işte o misal. 
Gelelim şu al takke ver 
külah meselesine. Bankalar 
nakit alım gücünü sınırlar-
ken diğer taraftan kredi kartı 
kullanımı ve nakit avans 
kredileri de sınırlanmış açık-
lanan bu yönde. Ne olacak 
ya, enflasyon nedeniyle na-
kit sıkıntısı yaşayan emeklisi, 
dar ve sabit gelirlisi, kredi 
kartı borcunu kapatmak için 
ya kredi çekecek ya da yeni 
kedi kartı alıp borcunu ka-
patmaya çalışacak yeni dü-
zenleme öncesi. Araştırma 
rakamlarına göre milyonlar-
ca tüketici, kredilerini ya da 
kredi kartı borcunu öde-
yemediği için yasal takibe 
düşmüş. Bakın bu konuda 
işin uzmanları “Alım gücü 
olmayan vatandaş ekside 
yaşıyor”görüşünü paylaşır-
ken “Kredi kartı kısıtlamaları 
ile enflasyon düşürülmez” 
diyor. Yine aklımız karıştı.

HAYATA GÜLÜMSE

TURİZM kenti Antalya, her yıl 
milyonlarca tatilciye ev sahipliği 
yaptığı kadar örtü altı üretim baş-
ta olmak üzere çok sayıda sektörle 
ihracatta da adından söz ettiriyor. 
Yaş sebze meyve ihracatının baş-
ta olduğu sektörler arasında ma-
den, ağaç orman, kimyevi ve de-
mir, demir dışı ürünler de dikkati 
çekiyor. Yıl sonuna yaklaşılan bu-
günlerde özellikle sınır kapıların-
da yoğunluk yaşanıyor. Kapılarda 
zaman zaman keyfi uygulamala-
rın olduğundan dert yanan sektör temsilci-
leri, bugünlerde alternatif kapılar için plan-
lar yapılıyor. Özellikle Romanya üzerinden 
Avrupa ülkelerine ulaşmak için TIR’ların ta-
şınacağı gemiler için bakanlıklarla görüşme-
ler sürüyor.

‘TÜM ANLAMLARDA ZOR BİR YIL OLDU’

2024’ün çok zorlu bir yıl olarak geçtiği-
ni belirten Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği 
(BAİB) Başkanı Ümit Mirza Çavuşoğlu, geçen 
yıl 2 milyar 670 milyon dolarlık ihracat raka-
mı yakaladıklarını söyledi. 2024 yılının şu-
bat ve mart aylarında hedefledikleri 2 milyar 
850 milyon dolarlık rakamın ulaşılamaz ola-
cağını gördüklerini belirten Çavuşoğlu, yurt 
dışına gerçekleştirilen ziyaretlerle sektör ola-
rak hızlı bir toparlanma yaşadıklarını söyle-
di. Çavuşoğlu, “Şu an itibarıyla geçen yılın 
aynı döneminin çok az da olsa üzerine çık-
tık. Bizi mutlu eden kısmı bu oldu. Son gün-
leri biraz daha değerlendirirsek, geçen yılın 
rakamlarını geçip en azından 2 milyar 700 
milyon dolarlık rakamlarla kapatmayı hedef-

liyoruz. Tüm anlamlarda zor bir 
yıl oldu” diye konuştu.

‘İHRACATÇIMIZ, İHRACAT 
YAPAMAZ HALE GELİYOR’

Faizlerin yüksek olması, fi-
nansmana ulaşmanın zorluğu, 
sermaye yetersizliği nedenleriy-
le ihracatın zorlaştığını kaydeden 
Çavuşoğlu, döviz kurlarının sabit 
tutulmasının da ihracat anlamın-
da zorluklar yaşattığını söyledi. 
İhracatçı sayılarıyla her zaman 

gurur duyduklarını, bu yıl ihracatçı sayısın-
da da az da olsa düşüş yaşandığını belirten 
Başkan Çavuşoğlu, “Artık ihracatçımız, ihra-
cat yapamaz hale geliyor. İç piyasaya yöne-
liyor. Yılmadan yola devam etmemiz gereki-
yor. Sektör olarak yaş meyve sebze, maden, 
ağaç orman, kimyevi ve demir, demir dışı 
ürünler olarak sektörel sıralama yapabiliriz. 
26 sektörle ihracata devam ediyoruz” dedi.

Çin, Almanya, ABD ve Rusya’nın ihracat 
yapılan ülkeler arasında ilk sıralarda yer al-
dığını belirten BAİB Başkanı Çavuşoğlu, ih-
racatta kapı sorununa da değindi. Kapılar-
da TIR’ların uzun süreler beklemesinin tüm 
sevkiyat operasyonunu olumsuz etkilediği-
ni ve ihracatçıyı zarar ettirdiğini belirten Ça-
vuşoğlu, “Bizim için bu kapı meselesi, kana-
yan bir yara. Her sene 2-3 defa kapı sorunu 
yaşıyoruz. Gümrüklerde yeni bir sistem ge-
çişi oldu. 1 hafta süren bu çalışma nedeniy-
le ihracatımız neredeyse durma noktasına 
geldi. Öyle olunca da kapılarda yığılmalar 
gerçekleşti. Asıl burada yapılması gereken; 
bizim kapımızı büyütürken Bulgaristan ta-

rafının da sınır kapısını büyütmesi gereki-
yor. Böyle olursa bir anlamı olur” diye ko-
nuştu.

KAPILARA ALTERNATİF DENİZ YOLU

Avrupa’ya geçiş için kullanılan Bulga-
ristan’ın keyfi uygulamaları nedeniyle sı-
nır kapılarında zaman zaman sorunlar ya-
şadıklarını da kaydeden Çavuşoğlu, “Keyfi 
sebeplerle her sene 3-4 sefer, 20 gün- 1 ayı 
bulan tıkanıklıklar yaşadık. O nedenle al-
ternatifler üzerinde duruyoruz. Gemiyle Ro-
manya’ya geçmeyi planlıyoruz. Bakanlıklar-
la da bununla ilgili görüşmeler yapıyoruz. 
En azından alternatifimiz olmalı. İzmir’den 
İtalya’ya özel gemi seferleri. Ancak en man-
tıklısı, şu anda Romanya’ya TIR’ları taşıya-
cak gemi seferleri” dedi.

Sınır kapılarında gerçekleştirilen denetim-
lerde, ürünlerde kalıntı tespit edildiğinde, 
iç pazara sunulduğu yönünde sosyal med-
yada çıkan iddialara da cevap veren BAİB 
Başkanı Çavuşoğlu, “İhraç ürünleri döndü-
ğünde şuna emin olarak söylüyorum. Çok 
katı bir şekilde ithalat rejimine tabi tutulu-
yor. Analizi bozuk olmasa dahi teste tabi tu-
tuluyor. Mevzuatımıza uygun kalıntı yok-
sa TIR serbest bırakılıyor. Kalıntılı ürünün iç 
piyasaya sunulması mümkün değil, anın-
da imha ediliyor” diye konuştu. İhraç edilen 
ürünlerin yüzde 99,7’sinin sorunsuz geçtiği-
ni, kalan binde 3’lük dilimde üreticiden kay-
naklı sorun nedeniyle kalıntı tespit edildi-
ğini belirten Çavuşoğlu, üreticinin ilaçlama 
sonrası beklemesi gereken süreye uymadı-
ğını, erken hasat ettiği için ürün üzerinde 
ilaç kalıntısı tespit edildiğini ifade etti.  DHA

KONYAALTI Belediyesi ile 
Tüm Bel-Sen arasında, çalışan-
ların sosyal haklarını ve eko-
nomik güvencelerini arttıran 
protokol imzalandı. Sözleşme-
de maaşlara ek olarak her ay 
üst limit üzerinden, ‘sözleş-
me ikramiyesi’ ödeneceği be-
lirtilirken bayram ikramiyele-
ri, eğitim yardımları ve doğal 
afet yardımları gibi birçok sos-
yal destek yer alıyor. Sözleşme-
de en çok dikkat çeken başlık 
ise kadın haklarına yönelik dü-
zenlemeler oldu. 8 Mart Dün-
ya Kadınlar Günü’nde kadın 
çalışanlar izinli sayılırken eşi-
ne şiddet uygulayan erkek çalı-
şanların o ayki ikramiyelerinin 
eşlerine ödenmesi kararlaştı-
rıldı. Ayrıca mobbing gibi in-
san hakları ihlallerini önlemek 
amacıyla bir izleme 
kurulu oluşturulma-
sı da sözleşmede yeri-
ni aldı.

AİLE VE SOSYAL 
YARDIMLAR 

DESTEĞİ

Konyaaltı Belediye-
si ile sendika arasın-
da imzalanan toplu 
iş sözleşmesi, çalışan-
ların ekonomik hak-
larını ileri seviyeye 
taşıyor. Protokolde, 

sözleşme ikramiyesinin yanı 
sıra Kurban Bayramı’nda yüz-
de 120, Ramazan Bayramı ve 1 
Mayıs İşçi Bayramı’nda ise yüz-
de 100 oranında bayram ikra-
miyesi verilmesi gibi iyileştir-
meler yer aldı. Sözleşme öte 
yandan, çalışanların sosyal ha-
yatlarına da destek sunuyor. 
Çocuklar için her yıl Ekim ayın-
da yüzde 120 oranında eğitim 
yardımı yapılmasının yanı sıra, 
doğum, ölüm ve evlilik durum-
larında yine üst limitin yüzde 
120’si oranında yardımlar sağ-
lanacak. Engelli personel, En-
gelliler Günü’nde yüzde 50 ora-
nında özel bir yardım alacak. 
Doğal afetlerden etkilenen ça-
lışanlara ise 5 maaş tutarında 
afet yardımı verilecek. 

KONYAALTI BELEDİYESİ 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Sos-
yal Yardımlar Şube Müdürlüğü 
ekipleri Akdeniz Üniversitesi Mer-
kez Kütüphanesi önünde her akşam 

22.00-23.00 saatleri arasında sıcak çorba da-
ğıtımı yapıyor. Final haftası boyunca devam 
edecek çorba ikramıyla, yoğun sınav tem-
posundaki öğrencilere destek olunuyor. Bü-
yükşehir Aşevi’nde özenle hazırlanan sıcak 
çorbalar öğrencilere ikram ediliyor. Öğrenci-
ler, sınav döneminde yapılan bu destekten 
memnun.

‘BAŞARI VE GELECEK SİZİN,            
DESTEK BİZİM’

Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal Yar-
dımlar Şube Müdürü Funda Alpaslan Talay 
final haftasında olan öğrenci-
lere destek olduklarını 
ifade ederek “23 Ara-
lık – 3 Ocak tarih-
leri arasında final 
haftası boyun-
ca saat 22.00-
23.00 arasında 
Merkez Kütüp-
hane önünde ik-
ram edeceğimiz 
çorbalarımızla öğren-
cilerimize yoğun sınav 

temposunda küçük 
bir destek sunma-
yı amaçladık. Her za-

man yanlarındayız. 
Başarı ve gelecek onla-

rın destek bizim” ifadeleri-
ni kullandı.

‘TEŞEKKÜR EDERİZ’
Psikoloji 3. sınıf öğrencisi Mehlika Nasır, 

uygulamayı memnuniyetle karşıladıkları-
nı belirterek, “Stresli geçen bir haftada ak-
şamları dağıtılan çorba gerçekten çok iyi ge-
liyor. Bu destek için teşekkür ederiz” dedi.  
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Büyükşehir’den 
öğrencilere hizmet
Antalya Büyükşehir Belediyesi, final haftasında Akdeniz 

Üniversitesi öğrencilerine sıcak çorba ikram ediyor

Konyaaltı’da 
yeni protokol

İhracatçılardan 
‘gemi’ çözümü

Batı Akdenizli ihracatçıların Bulgaristan sınır kapılarında yaşadığı sıkışıklık 
alternatiflere yönlendirdi. Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği Başkanı Ümit 

Mirza Çavuşoğlu, ihracatın hız kesmemesi için TIR’ların Romanya üzerinden 
gemilerle taşınması için bakanlıklarla görüşmelerin sürdüğünü belirtti
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25 Aralık 2024 Çarşamba

ANTALYA İl Jandarma Komutanlığı sorumluluk 
sahasında faaliyet gösteren nargile kafelere yönelik 
jandarma ekiplerince 18 ayrı işletmeye denetim yapıldı. 
Denetimlerde, Nargile Sunum Belgesi (TAPDK) olma-
dan nargile sunumu yaptığı tespit edilen 1 bir işletme-
ye 83 bin 709 TL idari para cezası uygulandı. İHA

Belgesiz işletmeye ceza

ANTALYA Emniyet Müdürlüğü bi-
rimleri, son 1 haftada kasten öldür-
me, kasten yaralama, yağma, teh-
dit, cinsel suçlar ve hırsızlık suçları 

başta olmak üzere, meydana gelen asayiş 
olaylarına yönelik uygulamalar ve denetim-
ler gerçekleştirdi. Denetimlerde, 163 bin 814 
şüpheli hakkında sorgulama yapıldı. Şüphe-
lilerin, 454’ü aranan olmak üzere yakalanan 
toplam 1659 şüpheliden 184’ü tutuklandı.

Denetimlerde ayrıca, 29 bin 2 otomobil/
motosiklet incelenirken, çalıntı, hacizli, yaka-
lamalı 15 otomobil ve motosiklet yakalandı. 
747 geçici konaklama yeri ve 46 kiralık araç 
firması denetlenirken, 2 işletmeye cezai iş-
lem uygulandı. Yapılan aramalarda ise, 59 
ateşli silah, bin 235 fişek/tüfek kartuşu ve 2 
kesici alet ile çeşitli döviz ve ziynet eşyaları 
ele geçirildi.  dHa

GAZİPAŞA’DA bulunan optik mağazasına 
borcu bulunan ve elinde kazma ile gelip bor-
cunu isteyen iş yeri sahibiyle tartışan adam, 
iş yeri sahiplerinin şikayeti üzerine gözaltı-
na alındı. 

Olay, Fatma Yıldız Ceylan’ın işletmeciliği-
ni yaptığı optik mağazasında meydana geldi. 
Daha önce aldığı gözlüğün ücretini ödeme-
yen ve borcun tahsili için kendisiyle iletişime 
geçilen İ.Ş., sabah saatlerinde mağazaya ge-
lerek çalışanlara hakaret etti ve borcunu öde-
meyeceğini belirtti. Mağaza çalışanlarını teh-
dit eden şahıs, bir süre sonra bu sefer elinde 
kazma ile yeniden iş yerine geldi.

KOMŞULAR MÜDAHALE ETTİ

Elinde kazmayla mağazaya gelen İ.Ş., dük-
kan sahibini arayarak tehditlerini sürdürdü. 
Olayı fark eden komşu esnafın müdahalesiy-
le şahıs iş yerinden uzaklaştırıldı. Fat-
ma Yıldız Ceylan’ın durumu poli-
se bildirmesiyle harekete geçen 
ekipler, şahsı kısa süre içinde 
yakaladı.

GÖZaLTINa aLINdI

Polis ekipleri, şahsı yakala-
dığında kazmayı hala yanın-
da taşıdığını tespit etti. Fatma 
Yıldız Ceylan ise emniyete gi-
derek şahıs hakkında şikayet-
çi oldu. Olayla ilgili olarak şahıs 
hakkında ‘tehdit’, ‘huzur ve sükunu 

bozma’ ve ‘silahla tehdit’ suçlarından yasal 
işlem başlatıldı.

 ‘BÖYLE BİR OLAYI İLK DEFA 
YAŞIYORUZ’

Olay sonrası açıklamalarda bulunan Fatma 
Yıldız Ceylan, şahsın daha önce iş yerinden 

birkaç kez alışveriş yaptığını ve böyle bir 
durumla daha önce karşılaşmadık-

larını belirtti. Ceylan, “Borcunu 
ödemesi için kibarca aramalar 

yaptık ama şahıs bu durumu 
tehdit ve kazmayla çözmeye 
çalıştı. Çalışanlarım ve kom-
şularım olay anında korku 
dolu anlar yaşadı” dedi.

Polis tarafından gözaltı-
na alınan İ.Ş.’nin savcılık ta-

limatıyla akli dengesinin ye-
rinde olup olmadığını tespiti 

için hastaneye gönderildiği öğ-
renildi. İHA

MANAVGAT’TA bisiklet yo-
lunda seyir halindeki elektrik-
li bisikletin devrilmesi sonucu 
meydana gelen kazada sürücü-
sü yaralandı.

Kaza, Sorgun Mahallesi Tit-
reyengöl Caddesi’nde meyda-
na geldi. Edinilen bilgiye göre, 
bisiklet yolunda seyir halinde-

ki Melike Şengül’ün kullandığı 
elektrikli bisiklet, yağmur sula-
rının getirdiği çamurun kay-
ganlaştırdığı yolda devrildi.

Kazada yaralanan elektrik-
li bisiklet sürücüsü 112 Sağlık 
ekibinin olay yerindeki müda-
halesinin ardından ambulansla 
hastaneye kaldırıldı. İHA

AntAlyA’dA denetim: 
184 kişi tutuklAndı

Antalya’da polisin 
son 1 haftada 

yaptığı denetimlerde 
yakalanan 1659 

şüpheliden 184’ü 
tutuklandı GAZİPAŞA ilçesinde jandarma tara-

fından yapılan uyuşturucu operasyo-
nunda 13 kök Hint keneviri, yol kontrol 
uygulamasında ise çok sayıda ecstasy, 
bonzai, kubar esrar, sentetik hap, likit 
esrar ve uyuşturucu kullanma aparat-
ları ele geçirildi.

Gazipaşa İlçe Jandarma Komutanlığı-
na bağlı Güney Jandarma Karakol Ko-
mutanlığı ekipleri, kırsal mahallelerde 
yürüttükleri uyuşturucu operasyonun-
da Gürçam (Bilos) Mahallesi’nde 13 
kök Hint keneviri ele geçirirken yol uy-
gulamasında yapılan denetimlerde ise 
bin 600 adet ecstasy, bonzai, kubar es-
rar, sentetik hap, likit esrar ve uyuştu-
rucu kullanma aparatları ele geçirildi. 
Operasyon ve denetimlerde gözaltına 
alınan 4 kişi hakkında adli işlem yapıl-
dı.  İHA

Gazipaşa’da 
operasyon

Borçlu olduğu 
kişilere saldırdı

Gazipaşa’da bir adam, alacağını isteyen optik 
mağazası sahiplerine kazma ile tehditte bulundu. 

Komşu esnafın müdahalesiyle uzaklaştırılan şahıs, 
polis tarafından gözaltına alındı

Tavuklar 
selde
Telef 
oldu

MANAVGAT’TA meydana gelen 
sel felaketinin ardından kümes-
teki tavukların bir bölümü telef 
oldu. Yaşanan afetin ardından 
canını kurtaran tavuklar korkudan 
kümeste değil, ağaç tepesinde 
tünemeye başladı.

Cumartesi günü Manavgat’ın 
çeşitli mahallelerindeki birçok ev, 
iş yeri ve aracın sular altında kal-
masına neden olan sel felaketinde 
kümeslerinden çıkamayan çok 
sayıda tavuk telef oldu.

Side Mahallesi 1586 Sokak’ta-
ki bir apartmanın bahçesindeki 
kümeste bulunan tavukların bir 
bölümü, kümesten çıkamayarak 
suda boğularak telef olurken kur-
tulan tavuklar korkudan kümese 
giremeyerek ağaçların tepesinde 
tünemeye başladı. Tavukların ağaç 
tepesinden inerek kümese dön-
melerinin zaman alacağı belirtildi. 
İHA

elektrikli bisiklet 
devrildi: 1 yaralı
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Yurttan
kısa kısa

Balıkesir’de 
patlama: 12 ölü

BALIKESİR’İN Karesi ilçesinde, 
patlayıcı üretilen bir fabrikanın üretim 
bölümünde patlama oldu. Patlamayla 
birlikte fabrikada büyük hasar oluştu. 
İhbar üzerine bölgeye çok sayıda itfai-
ye ve sağlık ekibi sevk edildi. Balıkesir 
Valisi İsmail Ustaoğlu, patlamada 12 
kişinin yaşamını yitirdiği, 3 kişinin de 
yaralandığını açıkladı. Yaralılar, hasta-
neye kaldırılarak tedaviye alındı.

Aldığı dolaptan 
12 tam altın çıktı

GAZİANTEP’İN Nurdağı ilçesinde, 
ikinci el eşya alım satımı yapan esnaf 
Kadir Terlikli, satın aldığı mutfak 
dolabının içerisinde 12 tam altın buldu. 
Müşterisini arayan Terlikli, miktarını 
teyit ettiği altınları Elif-Selahattin 
Karaburç çiftine iade etti. Depremde evi 
ağır hasarlı olduğu için eşyalarını satan 
Selahattin Karaburç “Altınlarımı nereye 
koyduğumu hatırlamıyordum” dedi.

Burdur’da ormanda 
yılbaşı ağacı nöbeti

BURDUR’DA orman muhafaza 
memurları, yılbaşı öncesi izinsiz çam 
kesimi, fidan sökümünü önlemek için 
gece-gündüz devriye görevi yapacak. 
‘Yılbaşı için ağaç kesme, fidan sökme, 
fidan dik’ çağrısı yapan Burdur 
Orman İşletme Müdürü Sefa Karataş, 
kaçak kesimin engellenmesi için il 
müdürlüğü binasında ücretsiz fidan 
dağıtıldığını söyledi.

Diyarbakır’da 
ambulansa saldırı

DİYARBAKIR’DA hasta taşıyan 
ambulansa taşla saldırıp kaçan 
zihinsel engelli R.B. (30), gece saatle-
rinde de vakadan dönen ambulansa 
saldırdı. Ambulansta hasar oluşurken 
sağlık görevlileri R.B.’yi gördükleri 
konumları telsizden anons ederek 
arkadaşlarını uyarmaya başladı. 197 
suç kaydı olduğu belirlenen R.B.’nin 
yakalanması için polis çalışmalarını 
sürdürüyor.

Serdar Ortaç 
hakim karşısında

ŞARKICI Serdar Ortaç’ın, ‘Yasa-

dışı bahis reklamı ve teşvik’ su-

çundan yargılandığı davanın ilk 

duruşması Çağlayan’daki İstan-

bul Adalet Sarayı 25. Asliye Ceza 

Mahkemesi’nde görüldü. Savcı 

tarafından açıklanan mütalaada 

Serdar Ortaç’ın ‘Yasadışı bahise 

teşvik ve reklam’ suçlarından 3 

yıla kadar hapis cezasıyla cezalan-

dırılması talep edildi. Duruşma 25 

Şubat 2025’e ertelendi.

Kocaeli’de 
öğretmen öldü

KOCAELİ’NİN Darıca ilçesinde 

veliyle tartıştığı sırada beyin 

kanaması geçiren ana sınıfı 

öğretmeni Sema Özdemir, yoğun 

bakımdaki 13 günlük yaşam 

mücadelesini kaybetti. Özde-

mir’in cenazesinin memleketi 

Çorum’da toprağa verileceği 

öğrenildi. Özdemir, kapıdan çe-

kilme uyarısında bulunduğu veli 

ile yaşadığı tartışma sırasında 

yere yığılmıştı. 

MİT ve polisten 
ortak operasyon

MALATYA İl Emniyet Müdür-

lüğü ekipleri ile MİT personeli, 

Elazığ İl Emniyet Müdürlüğü’nde 

görevli personelden sorumlu 

mahrem imam olan ‘Halit’ 

kod isimli A.F.E. ile eşi M.E.’nin 

yakalanmasına yönelik çalışma 

başlattı. Ekipler, şüphelileri adres-

lerine düzenlediği operasyonla 

yakaladı. Şüphelilerin emniyette-

ki işlemleri sürüyor.

DHA-İHA

ENERjİ Piyasası Düzen-
leme Kurumu, yılba-
şından itibaren yıllık 5 
bin kWh ve üzeri tüke-

time uyguladığı sübvansiyo-
nu kaldırıyor. Kamuoyunda 
elektriğe gizli zam olarak da adlandı-
rılan Enerji Piyasası Düzenleme Kuru-
mu’nun yeni düzenlemesi Antalyalıları 
kara kara düşündürüyor.  Elektrik zam-
larının fosil yakıt kullanımını artırarak 
hava kirliliğini yükselteceğini söyle-
yen Elektrik Mühendisleri Odası (EMO) 
Başkanı Şaban Tat, Türkiye’de yüzde 3 
olan yıllık 5 bin kWh üzeri elektrik tü-
keten abone oranının Antalya’da yüz-
de 10 ile başı çektiğini ifade ederek, 
“Antalya’nın elektrik tüketiminde ma-
ruz kaldığı bu mali yükün hafifletilme-
si için devletin Antalya özelinde elekt-
rik desteği vermesi elzemdir” dedi.

ANTALYA TÜRKİYE’NİN                           
3 KATINDAN FAZLA

Elektrik Mühendisleri Odası Antalya 
Şubesi Başkanı Şaban Tat, Antalya’nın 
özel durumuna dikkat çekerken getiri-
len düzenlemenin fosil yakıtlara olan 
ilgiyi artıracağını belirterek, “İklimsel 
zorunluluklarla elektrik enerjisine yo-
ğun şekilde ihtiyaç duyan şehirde, ar-
tan maliyetlerin fosil yakıt kullanımı-
nı artırarak hava kirliliği ve çevresel 
sorunlara yol açacaktır” dedi. Başkan 
Tat sözlerine, “Enerji Piyasası Düzen-
leme Kurumu (EPDK) tarafından yapı-
lan yeni düzenleme ile sübvansiyonlu 
elektrik tüketen abone sayısını azalt-
mak amacıyla bir takvim yılı öncesin-
de 5 bin kWh yıllık tüketimi olan mes-
ken aboneleri serbest tüketici olmak 
zorunda bırakılmıştır. Bu düzenle-
me ile bugüne kadar iki kademeli 
bir faturalandırma sistemine tabi 
olan mesken abonelerine, 5 bin 
kWh yıllık tüketimin üzerine çı-
kanlar için yeni bir tarife modeli 
getirilmiştir. Böylece mesken-
lerin, elektrik tarifele-
rinde üç kademeli bir 
sisteme geçilmiş oldu. 
Bu düzenlemenin ül-
kemiz genelinde ve 
özellikle Antalya 

gibi özel koşul-
lara sahip bir 
şehirdeki etki-
lerini değerlen-
dirdiğimizde, or-
taya çıkan tablo 
endişe vericidir. 
Ülke genelinde 
yıllık tüketimi 5 
binkWh üzerin-
de olan mesken 
abonelerinin ora-
nı yalnızca yüz-
de 3 seviyesinde 
iken, bu oran An-
talya’da yüzde10 

seviyesindedir. Antalya’nın iklim-
sel özellikleri nedeniyle yıl bo-

yunca soğutma ve ısıtmada 
yoğun olarak elektrik ener-
jisi kullanılmaktadır. Yazın 
yüksek sıcaklıklar, kışın ise 
nispeten düşük sıcaklıklar, 

elektrik tüketimini diğer illere 
göre ciddi ölçüde artırmak-

tadır” dedi.

FOSİL YAKIT 
ARTACAK                       

HAVA KİRLENECEK

“Elektrik enerjisi-

nin bir insanlık hakkı olduğunu unut-
mamak gerekir” diyen Başkan Tat, 
“Türkiye’nin birçok ilinde ısınma yardı-
mı kapsamında kömür dağıtımı yapı-
lırken Antalya gibi elektrik enerjisine 
bağımlılığı yüksek olan bir şehirde, va-
tandaşlarımızın artan maliyetlere kar-
şı desteklenmesi gerekmektedir. Bu 
bağlamda, Antalya’nın elektrik tüke-
timinde maruz kaldığı bu mali yükün 
hafifletilmesi için devletimizin Antalya 
özelinde elektrik desteğini eklemesi el-
zemdir. Antalya’nın ekonomik önemi-
ne de dikkat çekmek istiyoruz. Turiz-
min ve tarımın başkenti olan Antalya, 
aynı zamanda ülkemizin cari açığı-

nı kapatma yö-
nünde büyük bir 
katkı sunmak-
tadır. Ancak, ar-
tan elektrik mali-
yetleri nedeniyle 
vatandaşlarımı-
zın ısınmada al-
ternatif kaynak-
lara yönelmesi, 
fosil yakıt kul-
lanımını artı-
racak ve hava 
kirliliğini ciddi 

şekilde yükseltecek-
tir. Böylesine Turizmin ve tarımın baş-
kenti olan bu şehirde bu durum, hem 
halk sağlığını tehdit edecek hem de 
çevresel sorunlara yol açacaktır. Ayrı-
ca da Antalya tarımı ve turizmi de bu 
durumdan etkilenecektir. Antalya’nın 
özel koşulları göz önüne alınarak bu 
düzenlemenin yeniden değerlendiril-
mesi gerektiğini vurguluyoruz. Elekt-
rik Mühendisleri Odası Antalya Şubesi 
olarak, vatandaşlarımızın mağduriye-
tini önlemek adına gerekli desteklerin 
sağlanması ve bu düzenlemenin daha 
adil bir yapıya kavuşturulması için her 
türlü girişimde bulunmaya hazırız” 
şeklinde konuştu. 

ElEktrik zammı
havayı kirlEtir
Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu’nun meskenlerde yıllık 5 bin kWh ve üzeri tüketime 

sübvansiyonu kaldırılmasına tepki gösteren EMO Başkanı Şaban Tat, vatandaşların 
fosil yakıta yöneleceğini ve bunun da hava kirliliğine neden olacağını söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Manavgat’ta hortum 
muz seralarını vurdu

MAnAvgAt’tA geçtiğimiz Cumarte-
si günü meydana gelen sağanak yağış 
sırasında oluşan hortum, muz sera-
larında ağır hasara yol açtı. güvenlik 
kameralarına yansıyan görüntülerde 
hortumun şiddeti ve seraların gördüğü 
zarar açıkça gözler önüne serildi. Hor-
tum, geçtiğimiz Cumartesi günü saat 
17.30 sularında Çengel sınırlarından 
başlayarak Örenşehir’e kadar uzan-
dı. Bölgede bulunan seralar, hortum 
nedeniyle büyük ölçüde zarar gördü. 
Seraların 5 dönüm ile 25 dönüm ara-
sında değişen alanları tamamen tahrip 
oldu.

ÜRÜNLER HASAT EDİLMEDEN 
ZARAR GÖRDÜ

Seraların sadece örtü ve demir 
yapılarında değil, içerisindeki ürünler-
de de ciddi kayıplar meydana geldi. 
Hortumun, muzların tam olgunlaşma 
dönemine denk gelmesi nedeniyle 
zarar daha da büyüdü. Muz ağaçları 
kesilip toplanmadan seraların altında 
kalarak kullanılamaz hale geldi. Bölge-
de çiftçiler büyük zarar ederken, doğal 
afetin ardından hasar tespit çalışmala-
rına başlandı. Muz üreticileri, seraları-
nın yeniden inşası ve ürün kayıplarının 
karşılanması için destek bekliyor.  İHA
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Dünyadan 
kısa kısa

Güney Kore’de  
nüfus süper yaşlı

GÜNEY Kore İçişleri Bakanlığı, ülkenin 
‘süper yaşlı toplum’ kategorisine girdi-
ğini belirterek 65 yaş ve üzeri kişi sayı-
sının 10,24 milyona ulaştığını duyurdu. 
Yaşlıların 51,22 milyon kişilik nüfusun 
yüzde 20’sine tekabül etmesi nedeniyle 
Güney Kore, ‘süper yaşlı toplum’ kate-
gorisine girdi. Bakanlık, nüfus odaklı bir 
bakanlık kurularak tedbirler alınmasına 
ihtiyaç duyulduğunu kaydetti.

İran, Suriye’ye 
uçuş yapamıyor

İRAN Sivil Havacılık Teşkilat Başkanı 
Hüseyin Purferzane, İran ile Suriye 
arasında gerçekleşecek uçuşlara 
ilişkin açıklama yaptı. Purferzane, “Bir 
ülkeye uçmak için, varış ülkesinin 
giriş izni vermesi gerekiyor. Şu anda 
Suriye’ye uçuşlar 22 Ocak’a ve yılbaşı 
tatili sonrasına kadar gerçekleşmeye-
cek ancak Lübnan’a yönelik herhangi 
bir uçuş yasağı bulunmuyor” dedi. 

Fransa’da yeni 
hükümet kuruldu

FRANSA’DA Elysee Sarayı Genel 
Sekreteri Alexis Kohler, merkez 
sağcı Demokrat Hareket Partisi’nden 
başbakan atanan ve siyasi partilerle 
müzakereler yürüten François Bay-
rou’nun yeni hükümetini kurduğunu 
açıkladı. Bayrou’nun kabinesinde, 
eski Başbakan Elisabeth Borne Eğitim 
Bakanı, bir diğer eski başbakanlardan 
Manuel Valls ise Denizaşırı Topraklar 
Bakanı görevine getirildi. 

El Salvador’dan 
yeni maden yasası

EL Salvador, 2017 yılında metal 
madenciliğini yasaklayan ilk ülke 
olmuştu. Göreve geldiği ilk günden 
bu yana yasağı ‘saçma’ bulduğunu 
ifade eden El Salvador Devlet Başkanı 
Nayib Bukele, metal madenciliğin ye-
niden başlaması amacıyla harekete 
geçerek yasağın kaldırılmasına yöne-
lik yasayı kongreye sundu. Kongre, 7 
yıllık yasağın kaldırılmasını onayladı.

Rusya’nın gemisi 
Akdeniz’de battı

RUSYA Dışişleri Bakanlığı, 

Akdeniz›in uluslararası sularında 

Rusya›ya ait kargo gemisinin ma-

kine dairesinde patlama meyda-

na geldiğini ve geminin su alarak 

battığını bildirdi. Bakanlığa bağlı 

Kriz Durumu Merkezi’nden ya-

pılan açıklamada, gemide görev 

yapan 16 kişilik mürettebatın 

14’ünün kurtarıldığı, kaybolan 2 

kişiyi ise arama çalışmalarının 

sürdüğü belirtildi.

Trump’ın çıkışına 
Egede’den cevap

ABD’NİN 47’nci başkanı seçi-

len Donald Trump, Grönland’ın 

ABD kontrolünde olması gerekti-

ğini söyleyerek, “Ulusal güvenlik 

ve dünya genelinde özgürlük 

için ABD, Grönland’ın mülkiyeti 

ve kontrolünün mutlak bir zo-

runluluk olduğunu düşünüyor” 

açıklamasında bulundu. Grön-

land Özerk Yönetimi Başbakanı 

Mute Egede ise “Grönland bizim-

dir. Biz satılık değiliz” dedi.

Gisele Pelicot’a 
BM’den destek

BİRLEŞMİŞ Milletler’in İnsan 

Hakları Ofisi, yıllarca eşinin ve 

onun bulduğu yabancıların 

cinsel saldırısına uğrayan Gisele 

Pelicot’a mahkemedeki cesareti 

nedeniyle teşekkür ederek destek 

oldu. Açıklamada, “Utancın 

taraf değiştirmesine yardımcı 

olduğunuz, utancın asla sizin ya 

da cinsel saldırıdan kurtulanların 

yükü olmadığını gösterdiğiniz için 

teşekkür ederiz” denildi.

DHA-İHA

OKULLARDA Hayat Boyu 
Öğrenme Mesleki Eğitim 
Spor ve Kişisel Gelişim Fede-
rasyonu, bireylerin yaşam 
boyu eğitim ihtiyaçlarını kar-
şılamak ve toplumsal gelişi-
me katkı sağlamak amacıyla Antalya 
Şubesi’nin açılışını gerçekleştirdi. Fe-
derasyon Genel Başkanı Tahsin Koç, 
açılışta yaptığı konuşmada, eğitimin 
her yaşta sürdüğünü belirterek Antal-
ya şubesinin bu vizyon doğrultusunda 
önemli projelere imza atılacağını ifa-
de etti.

EĞİTİMİN ÖNEMİ

Federasyonun Antalya’daki şubesi-
nin, bölge halkına geniş kapsamlı eği-
tim ve kişisel gelişim imkânları sun-
mayı hedeflediklerini söyleyen Genel 
Başkan Tahsin Koç, eğitimin önemine 
dikkat çekerek, “Eğitim, hayatımızın 
her anında devam eden bir süreçtir. 
Çocukluktan yaşlılığa kadar herke-
sin kendini geliştirebileceği alanlar 
oluşturmak ve bireyleri topluma ka-
zandırmak için buradayız. Antal-
ya şubemiz, bu vizyon doğrul-
tusunda hem yerel hem de 
ulusal projelerde önemli 
bir rol üstlenecek” dedi. 
Koç ayrıca, Antalya’nın 
eğitim ve kültür ala-
nında güçlü bir po-
tansiyele sahip oldu-
ğuna vurgu yaparak, 
“Antalya, sahip oldu-
ğu genç nüfus ve di-
namik yapısıyla eğitim 
projeleri için ideal bir şe-
hir. Federasyon olarak bu 
potansiyeli harekete geçirip, 
insanlarımızın kendilerini geliş-
tirebilecekleri bir platform sunmayı 

amaçlıyoruz. Hedefimiz, bireylerin yal-
nızca akademik değil, sosyal beceriler 
açısından da donanımlı hale gelmesi-

ni sağlamaktır” şeklinde konuştu.

ANTALYA MİHENK                 
TAŞI OLACAK

Antalya İl Başkanı Meryem 
Elmas ise federasyonun Antal-
ya’daki faaliyetlerinin birey-
lerin sosyal, kültürel, spor ve 
mesleki alanlarda kendilerini 
geliştirebilmeleri için birçok ola-

nak sunacağını belirtirken, ha-
yata geçirilecek programlar ara-

sında ücretsiz eğitimler, seminerler, 
atölye çalışmaları ve meslek edindir-
me kurslarının yer aldığını söyledi. 
Başkan Elmas, ayrıca gençlere ve ka-

dınlara yönelik özel projeler üzerinde 
çalıştıklarını da ifade ederek, “Eğitim, 
bir toplumun kalkınmasının temelidir. 
Gelin, hep birlikte daha bilinçli, daha 
donanımlı bireyler yetiştirelim. Antal-
ya şubemizin bu yolda önemli bir mi-
henk taşı olacağına inanıyorum” dedi.

ELMAS’TAN DESTEK MESAJI

Federasyonun Antalya Şubesi’nin, 
kısa vadede yerel halkın ihtiyaçlarına 
yönelik çalışmaları hızla hayata geçir-
meyi planladıklarını söyleyen Başkan 
Elmas, “Uzun vadede ise uluslararası 
iş birlikleri ve projelerle Antalya’yı eği-
timde bir marka haline getirme hedef-
leniyoruz. Bu hedeflere ulaşmak için 
toplumun her kesiminden destek bek-
liyoruz” diye konuştu.   

AvukAtlAr dA 
ekonomik krizde
Antalya Barosu, CMK ücretlerinin avukatlık asgari ücret tarifesine eşitlenmesi ve KDV’nin 

kaldırılması talepleriyle basın açıklaması yaptı. Baro Başkanı Ali Çağdaş Bozaner, 
avukatların ekonomik zorluklar içinde savunma hakkını savunduklarını vurguladı

ANTALYA Barosu, 
Ceza Muhakemesi 
Kanunu (CMK) kap-
samındaki avukatlık 

ücretlerinin asgari ücret tari-
fesiyle eşitlenmesi ve bu üc-
retlerden alınan KDV’nin kaldırılma-
sı taleplerini dile getirmek amacıyla 
merkez ve ilçe adliyelerinde eş zaman-
lı basın açıklamaları gerçekleştirdi. Ad-
liye önünde konuşan Antalya Barosu 
Başkanı Ali Çağdaş Bozaner’in okudu-
ğu açıklamada, avukatların ekonomik 
zorluklarının, savunma hakkının etkin 
şekilde kullanılmasını engellediği be-
lirtilerek, meslektaşların emeklerinin 
karşılığını adil bir şekilde alması gerek-
tiği ifade edildi.

ADLİYE ÖNÜNDE TOPLANDILAR 

Mesleki olarak ekonomik açıdan zor-

luk çektiklerini aktaran Baro Antalya 
Barosu Başkanı Ali Çağdaş Bozaner, 
Antalya Adliyesi önünde yaptığı ba-
sın açıklamasında, “CMK ücret tarife-
sinin, verilen hizmetin karşılığını yan-
sıtmaktan uzak olması, her yıl angarya 
olarak nitelendirilebilecek ücretlerin 
belirlenmeye devam edilmesi, belirle-
nen bu ücretlerin avukatlara ödeme-
sinin ise büyük gecikmelerle yapılma-
sı, meslektaşlarımızı ekonomik açıdan 
büyük zorluklara sürüklemektedir. Bu 
durum, hem avukatların yaşam koşul-
larını olumsuz etkilemekte hem de yar-
gıdaki savunma hakkının etkin bir şe-
kilde kullanılmasını engellemektedir. 
Savunma hakkı; Anayasanın 36. mad-
desinde düzenlenen ve Anayasa’nın 
90. Maddesi gereğince usulüne göre 
onaylanıp yürürlüğe giren Avrupa İn-
san Hakları Sözleşmesi’nde vücut bu-

lan, adil yargılanma hakkının ayrılmaz 
bir parçasıdır” şeklinde konuştu.

CMK ücretlerin zamanında öden-
mesini istediklerini hatırlatan Başkan 
Bozaner, “Ceza Muhakemesi Kanunu 
kapsamında yapılan görevlendirme-
lerde, mağdur/katılan vekili veya şüp-
heli/sanık müdafi olarak görev alan 
meslektaşlarımız,  yurttaşların gerek 
mahkemeye erişim, gerekse savunma 
hakkının kullanılmasında etkili bir rol 
oynamaktadır. Yine başta çocuklar ve 
kadınlar olmak üzere, hakları ihlal edi-
len kırılgan grupların hukuki yardımı-
na da ilk önce Barolar ve CMK görevi 
yapan meslektaşlarımız koşmakta-
dır. Bu çerçevede CMK görevi üstle-
nen Avukatlar, adli işlemler sırasında 
gerçekleşmesi muhtemel her türlü iş-
kence, eziyet ve kötü muameleyi de 
önlemekte, adaletin sağlanması için 

üzerlerine düşen ve tarihten gelen so-
rumluluklarını fazlasıyla yerine getir-
mektedir. O halde, bu tarihsel sorum-
luluk ve adaletin sağlanması bilinciyle 
hareket eden meslektaşlarımızın, üst-
lendikleri kamu hizmeti niteliği taşı-
yan CMK görevlendirmelerinde; emek-
lerinin karşılığı olarak hak ettikleri 
ücretin ödenmesi istemi; beklentinin 
ötesinde haklı ve meşru bir taleptir. 
Antalya Barosu olarak; kamu hizmeti 
niteliğindeki CMK görevlendirmelerin-
de; Yapılan hizmetin karşılığı olan avu-
katlık ücretinin, Avukatlık Asgari Ücret 
Tarifesi ile eşitlenmesini,  Kamu hizme-
ti niteliğindeki bu göreve ilişkin avu-
katlık ücretinden alınan KDV’nin kal-
dırılmasını ya da en azından oranının 
yüzde 1’e düşürülmesini, CMK ücretle-
rin adil bir şekilde zamanında ödenme-
sini talep ettiğimizi beyan ederiz” dedi.

GÜVEN 
GÜNEŞ

Eğitim için bir aradalar
Okullarda Hayat Boyu Öğrenme Mesleki Eğitim Spor ve Kişisel Gelişim Federasyonu Antalya 

Şubesi’ni açtı. Açılışta konuşan Başkan Tahsin Koç, eğitimin yaşam boyu süren önemine vurgu yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ
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2024 yılının 
kelimesi

İnsanlar arasında anlaş-
mayı, iletişimi sağlayan, 
geçmişten bugüne sürekli 

değişen canlı bir varlıktır 
dil. Kültürle yakından ilgili 
ve gelişen teknolojiyle de 
paralel ilerleyen ihtiyaçlara 
cevaplar arayan kocaman 
bir okyanustur. Her sene bu 
gelişimle birlikte kendimizi 
ifade etmek için günlük ha-
yatta kullandığımız kelime-
ler değişmekte, hayatımıza 
taptaze kelimeler girmekte-
dir. Çünkü insanın en büyük 
ihtiyacıdır kendini doğru 
ifade etmek.

2024 yılını acısıyla tatlısıy-
la geride bırakacağımız şu 
günlerde yılın değerlendir-
mesi, ‘en’leri seçilirken yıl 
içinde en çok kullandığımız 
kelimelerin analizi de yapıl-
dı. Pek çoğumuz farkına var-
masak da sözlüğümüze yeni 
kelimeler eklendi. Kendimi-
zi, duyduğumuz kelimelerin 
ne anlama geldiğini araştırır-
ken bulduk.

Dünyaca ünlü sözlükler 
her yıl, o yıla damgasını 
vuran kelimeleri seçiyor. Bu 
yıl Türk Dil Kurumu’ndan 
(TDK) da bir atak geldi. TDK, 
geçtiğimiz günlerde online 
bir anket başlattı. Bu ankette 
uzman bir ekip tarafından 
2024 yılını en iyi anlatan 
7 kelime/kavram oylamaya 
sunuldu. Bir milyon kişinin 
katıldığı bu ankette en çok 
oyu alan kelime 2024 yılının 
kelimesi seçildi. Sözlükler 
demişken Cambridge Söz-
lüğü’nün 2024 için seçtiği 
kelime ‘manifest’ olurken, 
Oxford İngilizce Sözlüğü ise 
’brain rot’ yani beyin çürü-
mesi kavramını seçti.

Manifest kelimesi son 
yıllara damgasını vuran bir 
kelime oldu. Bizim ülkemiz-
de de fazlasıyla popüler bir 
kelime, beyin çürümesi ise 
sosyal medyanın gereksiz 
ve eğlencelik kullanımını 
ifade eden, saatlerce boş boş 
içeriklerde takılan insanlara 
tepki olarak ortaya çıktı. 
Yani açıkçası hayatımıza gi-
ren kelimeler buram buram 

sosyal medya kokuyor.
Bize bakacak olursak; 

TDK’nın oylamaya sunduğu 
kelimeler “kalabalık yalnız-
lık”, “merhamet”, “yaban-
cılaşma”, “algoritma”, 
“yozlaşma”, “yapay zeka” 
ve “dijital yorgunluk” olarak 
belirlendi. Bu kelimeler neye 
göre seçildi derseniz muhte-
melen bence TDK da diğer 
sözlükler gibi insanların en 
çok aradıkları popüler hale 
gelmiş sözcüklerden yola 
çıktı.

En çok dikkat çeken 
kelime ise ‘kalabalık yal-
nızlık’ oldu. Birbirinin zıttı 
iki kelime bir araya gelerek 
değişik bir kavramı ortaya 
çıkardı. Kavramdan ziyade 
bence insanların hissettiği 
duygulara tam karşılık gelen 
bir ifade oldu. 2024 yılını 
en iyi anlatan kelime de 
‘kalabalık yalnızlık’ seçildi. 
İnsanlar kalabalıklar içinde 
kendilerini yalnız hissetme-
ye başladılar. 

TDK bu anketle sadece 
kelimelere değil, sosyolo-
jiye ve psikolojiye de do-
kunmuş oldu. TDK Değer-
lendirme Kurulu, ‘kalabalık 
yalnızlık’ hakkında şöyle 
bir açıklama da yaptı:

“Araştırmalar, sosyal 
medya ve dijital teknolo-
jilerin kullanımının artma-
sıyla insanların kendilerini 
daha yalnız hissetmeye 
başladıklarını gösteriyor. 
Sosyal medya ortamında 
takipçi, beğeni sayılarının 
önem kazanması, sözde 
‘kalabalık’ bir ortam oluş-
turulması yalnızlık hissine 
çözüm gibi algılansa da 
yalnızlık hissini artıran bir 
sonuç ortaya çıkarmakta-
dır. Dijital dünyanın gelip 
geçici ilişkiler önermesi, 
yalnızlık hissini derinleştir-
mektedir…” 

Ankete katılan kişi sayısı 
da azımsanacak gibi değil, 
yani 2024 yılında insanlar 
arasında bağlar zayıflama-
ya hatta kopma noktasına 
geldi. Bu yıl da biraz yal-
nızlaştık mı dersiniz?

ANTALYA Büyük-
şehir Belediye-
si Fen İşleri Da-
ire Başkanlığı, 

Demre’de Kömürlük Sahi-
li’ni daha modern ve güve-
nilir bir sahile dönüştürmek 
için çalışmalarını sürdürüyor. 
Peyzaj çalışmaları ile modern bir 
görünüm kazandırılan sahili, kış ay-
larında yükselen dalgalardan korumak 
için başlatılan taş duvar çalışmaları tamam-
lanıyor. 3.5 metre yüksekliğine ulaşan ve 
450 metre uzunluğu bulan taş duvarlar kötü 
hava koşulları nedeniyle oluşabilecek çök-
meleri önleyecek. Vatandaşların güvenliği-
ni arttıracak çalışmalarla birlikte sahil üst 
kotunda bulunan yürüyüş yolları ve yeşil 
alanlarında onarım ve düzenlemeler yapıla-

cak. Sahil şeridinde devam eden çalışmalar-
dan Demreliler memnun.

‘ÇALIŞMALAR HIZLI İLERLİYOR’

Sahil şeridinde kafe işletmesi bulunan Ka-
der Davuloğlu “Kış aylarında aşırı yağışlar-
da yaşanan taşkınlarla yürüyüş yolları hasar 

görmüştü. Burası çok kullanılan 
bir alan bu yüzden baya sorun-
lar yaşadık. Taş duvar çalışma-
sı ile sahilimiz ve dükkânlarımız 

daha güvenli oluyor. Çok hızlı iler-
leyen güzel bir çalışma. Esnaf ola-

rak çok memnunuz. Büyükşehir be-
lediyemize sonsuz teşekkür ederiz” 

dedi.

‘SAHİLİMİZ ÇOK GÜZEL OLUYOR’

Üç yıldır Demre’de yaşadığını söyleyen 
Emine Özdemir ise “Sahile yakın seralarımız 
var. Çalışmalar son derece hızlı gidiyor. Her 
şey mükemmel ilerliyor. Böyle devam eder-
se Antalya’nın en güzel sahillerinden birisi-
ne sahip olacağız. Çalışmalarından dolayı Bü-
yükşehir Belediyesine teşekkür ederiz ”diye 
konuştu.  BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

KEPEZ Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, çocuklara verdiği fut-
bol sahası yapma sözünü yerine 
getirdi. Döşemealtı ilçesi sınırın-
da yer alan Başköy Mahallesi’ne 
modern bir spor tesisi kazandırıl-
dı.  Mahallede, 4 bin 165 metre-
kare (m2) büyüklüğündeki arazi; 
çim futbol sahası ve park ala-
nı olarak düzenlendi.  Soyunma 
odası da bulunan sahanın çim 
uygulaması tamamlandı. 

Başköy Mahallesi’nin çocukla-
rı, seçim döneminde bölgeye ge-
len Başkan Mesut Kocagöz’den 
futbol sahası istemişti. Başkan 
Kocagöz de, sözünü verdiği çim 
futbol sahasını yaparak, çocuk-
ları hayalleriyle buluşturdu. Baş-
köy Mahallesi’nin çocukları, fut-
bol maçlarını artık toz ve çamur 
olan toprak sahalarda değil, içe-
risinde duş alabilecekleri soyun-
ma odasının da bulunduğu çim 
sahada oynayacaklar.  Kepez Be-
lediyesi Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü, futbol sahası ve yeşil 
alan düzenlemesini, bölgede ‘Kör 
Kuyu’ olarak bilinen mevkide 4 

bin 165 metrekare alan üzerin-
de gerçekleştirdi. Etrafı tel örgü 
ile çevrilen 20x40 metre ebatla-
rındaki futbol sahasının 800 m2 
kullanım alanı bulunuyor. Ara-
zinin diğer bölümü ise yeşil alan 
olarak düzenlendi. Benjamin ve 
zeytin ağaçlarının dikildiği bu 
alana; piknik masaları, kamelya-
lar ile banklar yerleştirildi. Futbol 
sahası ve yeşil alana dönüştürü-
len arazide bulunan ve bölgeye 
adını veren iki sarnıcın çevre dü-
zenlemesi de yapıldı. 

FUTBOL SAHASI                
AÇILIŞA HAZIR 

Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü yetkilileri, yapımı tamamla-
nan futbol sahasının önümüzde-
ki günlerde çocukların hizmetine 
sunulacağını bildirdi. Futbol sa-
hasının, içerisinde duş ve tuva-
letlerin olduğu soyunma odası 
da bulunuyor.  Kepez Belediye-
si, Erenköy Mahallesi’ndeki top-
rak sahayı da çim futbol sahası-
na dönüştürüyor. 

KEPEZ BELEDİYESİ

KömürlüK Sahili’nin 
güvenliği artırılıyor
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin Demre’de Kömürlük 

Sahili’nde dalgalardan zarar gören taş istinat duvarı 
yenileme ve çevre düzenleme çalışmaları tamamlanıyor

Başkan Kocagöz 
verdiği sözü tuttu

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi ASAT 
Genel Müdürlüğü ilçelerde yaşayan va-
tandaşları sağlıklı ve kesintisiz içme suyu 
ile buluşturmak için çalışmalarını aralık-
sız sürdürüyor. Bu kapsamda Aksu ilçesi 
Çamköy ve Atatürk mahallelerinde sık sık 
arızalar meydana gelen ve eskiyen şebeke 
borularını yenilemek için altyapı çalışma-

sı gerçekleştiriliyor.
ASAT Genel Müdürlüğü yetkilileri, 2019 

yılından yana Aksu’da 35 mahallede 280 
bin metre içme suyu iletim hattının döşe-
me çalışmalarını tamamladıklarını söy-
ledi. Halen Çamköy ve Atatürk mahal-
lelerinde içme suyu çalışmalara devam 
edildiğini belirten yetkililer, projenin top-

lam yatırım bedelinin 
132 milyon 500 bin 
lira olduğunu açıkladı. 

SU SORUNUNA 
KESİN ÇÖZÜM

Çamköy Mahalle 
Muhtarı İsmail Kütük 
de mahallede uzun 
yıllar içme suyu konu-
sunda büyük zorluk-
lar çektiğini anlattı. 
“İçme suyu ile kana-
yan bir yaramız var-
dı” diyen muhtar Kü-
tük, “Yaklaşık 30 yıl 

önce döşenen içme suyu borularımız, Baş-
kanımız Muhittin Böcek sayesinde değiş-
tiriliyor. ASAT ekipleri iki aydır burada yo-
ğun bir çalışma yürütüyor. Mahallede, 
artan nüfus nedeniyle mevcut içme suyu 
hattı ihtiyacı karşılamada yetersiz kalıyor-
du. 30 yıl önce burada yalnızca 10 ev var-
dı, şu an ise 100 ev bulunuyor. Yürütülen 
bu çalışmalar sayesinde mahallemiz daha 
sağlıklı ve yeterli bir içme suyuna kavuşa-
cak» diye konuştu.

SONDAJ MALİYETİNDEN 
KURTULDULAR

Atatürk Mahalle Muhtarı Mustafa Şa-
hin ise içme suyu yetersiz geldiği için son-
dajlar yönüyle su ihtiyaçlarını karşıladık-
larını söyledi. Şahin “ Sondaj yöntemi ile 
su çıkarmamanın maliyeti yaklaşık 70-80 
bin TL. Buda vatandaş için büyük bir ra-
kam. İçme suyu sorunumuzu ortadan kal-
dırdığı için mahallem adına Başkanımız 
Muhittin Böcek’e çok teşekkür ederim” 
dedi. BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Sağlıklı ve kesintisiz 
suya kavuşacaklar

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Aksu ilçesi Çamköy ve Atatürk mahallelerinin 
içme suyu hatlarını yeniliyor. Aksu genelinde başlatılan ve 132 milyon TL yatırım 

bedelli projeyle bölge halkı sağlıklı ve kesintisiz içme suyuna kavuşacak



 

Spor
gündemi

İH
A-

DH
A

725 ARALIK 2024
ÇARŞAMBA

4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
25 ARALIK ÇARŞAMBA  

İSTANBUL

ŞANLIURFA 

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

9.6.7.5.3 / 6 / 4.1.3.5 / 2.1 / 3.1.4.6 / 6.7.4.3 

1.8.4 / 3 / 8.2.1.3 / 11.8.9.5.4 / 1.7.4.5.2.3 / 10.12 

GÜNÜN BANKOSU 
2.AYAK BÜYÜK GÜNTAY (6) 

GÜNÜN BANKOSU 
2.AYAK KATIOĞLU (3)

Fenerbahçe’den 
hakem talebi 

Fenerbahçe sosyal medya hesa-
bından paylaşım yaptı. Fenerbah-

çe, hakem hatalarına yönelik eleştiride 
bulunarak, “Türk futbolu göz göre göre 
yapılan, hata şeklinde nitelenemeyecek 
bu sistematik saldırılara ve çürümeye 
kurban edilemez. Adalet istiyoruz, 
yabancı hakemlerin derhal göreve geti-
rilmesini talep ediyoruz” açıklamasını 
yaptı. 

Süper Lig’de 
ilk yarı bitti 

Süper Lig’in 17. haftası itibarıyla 
ilk devre tamamlanırken, Galata-

saray 44 puanla en yakın takipçisi Fe-
nerbahçe’nin 8 puan önünde liderliğini 
sürdürdü. Konyaspor’un BAY geçtiği 
haftada oynanan 9 müsabakada top-
lam 24 gol atıldı. Fenerbahçe, Eyüpspor 
deplasmanında; Beşiktaş ise evinde 
Alanyaspor’a karşı puan kaybetti.

TFF’den Mourinho’ya 
geçmiş olsun mesajı 

Jose Mourinho, ülkesi Portekiz’de 
safra kesesi operasyonu geçirdi. 

TFF, Portekizli teknik adam için geçmiş 
olsun mesajı yayımladı. Mesajda “Ülke-
si Portekiz’de safra kesesi operasyonu 
geçiren Fenerbahçe Teknik Direktörü 
Jose Mourinho’ya geçmiş olsun dilekle-
rimizi iletiyor, en kısa sürede sağlığına 
kavuşmasını temenni ediyoruz”
denildi.

Fenerbahçe geçen
sezonu arıyor 

Fenerbahçe, Süper Lig’de 2024-
2025 sezonunun ilk bölümünde 

geçtiğimiz sezonun gerisinde kaldı. 
Sarı-lacivertliler, geçtiğimiz sezonun 
aynı döneminde 43 puan toplarken, 
bu sezon dünyaca ünlü teknik direktör 
Jose Mourinho yönetiminde ise 36 pu-
anda kaldı. Kanarya, ayrıca ilk yarıda 
oynadığı derbilerde puan alamadı.

Yasin Özcan 
Aston Villa’da 

Kasımpaşa’nın bu sezon Süper 
Lig’de oynadığı 16 maçın tama-

mında forma giyen ve 1 de asist yapan 
Yasin Özcan, İngiltere yolcusu. Hem 
yurt içi hem de yurt dışından birçok 
takımın transfer listesinde olan Yasin 
için Kasımpaşa, Premier Lig ekibi Aston 
Villa ile anlaşmaya vardı.18 yaşındaki 
futbolcu, ocak ayının ilk haftasında 
sağlık kontrollerinden geçmek üzere 
İngiltere’ye gidecek.

Çalımbay ile
yollar ayrıldı 

Atakaş Hatayspor, Teknik Direktör 
Rıza Çalımbay ile yollarını ayırdı-

ğını duyurdu. Kulüpten yapılan yazılı 
açıklamada, “Teknik Direktörümüz Rıza 
Çalımbay ile karşılıklı anlaşarak yolla-
rımızı ayırmış bulunuyoruz. Rıza Çalım-
bay ve ekibine emekleri için teşekkür 
ediyor, bundan sonraki kariyerlerinde 
başarılar diliyoruz” denildi.

SÜPER Lig’e 2 hafta 
önceden ara verildi. 
16 hafta itibariyle li-
gin ilk bükümü ta-

mamlanırken Antalyaspor 
16 maçta topladığı 21 puan 
ile 9. sırada yer aldı. Kırmızı beyazı-
lar inişli çıkışlı bir grafik çizerken 16 
maçta 6 galibiyet, 7 mağlubiyet ve 3 
beraberlik aldı. Alex de Souza yöne-
timinde ligi giriş yapan Antalyaspor, 
5 gol atan Larsson en golcü futbolcu 
oldu. İsveçli oyuncusu ise 4 golle Sa-

mudio takip etti. 

YENİLMEZ SERİSİ YAKALADI

Kırmızı beyazlılar lige kötü bir gi-
riş yapsa da, ligin ilk yarısının son 
bölümlerinde çıkışa geçti. Son olarak 
Samsunspor deplasmanından puan-
sız ayrılan Akrep, sonrasında ise oy-
nadığı son 5 maçtan 3 galibiyet, 1 
beraberlik ve 1 mağlubiyet aldı.  Ye-
nilmezlik serisi yakalayan Antal-
yaspor’da son oynanan Gaziantep 
maçında bu seri 2-0 skorla bozuldu. 

SEzonA 2’nci Lig’de 
başlayan Kepez Beledi-
yespor Kulübü Kadın Vo-
leybol Takımı, 2 oyuncu 
transferiyle kadrosunu 
güçlendirdi. Kulübün alt-
yapısında yetişmiş vo-
leybolculardan Reyhan 
Berivan Dosay, 13 numa-
ralı formasıyla smaçör 
mevkiindeki açığı kapat-
tı. En son Ankara Hakan 
Akış Spor Kulübü’nde oy-
namış olan 25 yaşındaki 
Dosay, yeni takımına tec-
rübesiyle ablalık yapıyor. 
Antalya’nın çeşitli kulüp-
lerinin altyapısından ye-
tişmiş Ceren Evmez ise, 4 
numaralı formasıyla libe-
ro hattını tamamladı.

BAŞARI ŞART
Geçen sezon Trendy 

Manavgat Belediyesi 
Spor Kulübü formasını 
terletmiş olan 21 yaşın-
daki Evmez, 2’inci ligin 
tecrübeli oyuncuları ara-

sında yer alıyor. Kepez’in 
genç, yıldız, küçük, mini 
ve midi takımlarının üst 
liglerde oynama hedefi-
ni diri tutmak istedikleri-
ni belirten antrenör Aziz 
Yığ, “A takımımız bu doğ-
rultuda en az 2’nci Lig’de 
yer alması gerekiyor. Alt-
yapıdan yetişen oyun-
cularımızın yükselme 
hedefi için A takımının 
başarılı olması gerekiyor” 
dedi.  HABER MERKEZİ 

TÜRKİYE Futbol Fede-
rasyonu, TFF Başkanı İb-
rahim Hacıosmanoğ-
lu’nun, Süper Lig ve 1. Lig 
Kulüpler Birliği üyeleri ile 
Riva Hasan Doğan Milli 
Takımlar Kamp ve Eğitim 
Tesisleri’nde bir araya ge-
leceğini açıkladı. Gerçek-
leşecek görüşmede ikinci 
yarıda devreye alınması 
planlanan yeni hakemlik 
sisteminde kulüplerin ro-
lünü belirlemek adına is-
tişarede bulunulacağı ak-
tarıldı. 

Konuyla ilgili TFF’nin 
resmi internet sitesinden 
yapılan açıklama şu şekil-
de: “Türkiye Futbol Fede-
rasyonu Başkanı İbrahim 
Ethem Hacıosmanoğlu, 
Türkiye Süper Lig Profes-
yonel Futbol Kulüpleri 
Vakfı (Süper Lig Kulüpler 

Birliği Vakfı) üyeleri ve 1. 
Lig Futbol Kulüpleri Birli-
ği Derneği (1. Lig Kulüpler 
Birliği) üyeleri ile bir ara-
ya gelecek. 

26 Aralık 2024 Perşem-
be günü saat 14.00’te TFF 
Riva Hasan Doğan Millî 
Takımlar Kamp ve Eğitim 
Tesisleri’nde düzenlene-
cek olan toplantıda, ikinci 
yarıda devreye alınması 
planlanan yeni hakem-
lik sisteminde kulüple-
rin rolünü belirlemek 
adına istişarede bulunu-
lacak.  Toplantıya katılım 
sağlayacak olan üyele-
re, değerlendirilen farklı 
modeller ve yeniden ya-
pılandırılması konusun-
da önemli bir aşamaya 
gelinen hakemlik sistemi 
konusunda bilgi verile-
cek.” İHA

Kötü başladı 
iyi bitirdi

Antalyaspor, Süper Lig’in ilk yarısını 
21 puan ile 9. sırada tamamladı. 
Kırmızı beyazlılar 16 haftada 6 

galibiyet, 7 mağlubiyet alırken 3 
maçtan da beraberlikle ayrıldı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

TFF, kulüpler ile 
bir araya gelecek
Türkiye Futbol Federasyonu (TFF), TFF Başkanı 

İbrahim Hacıosmanoğlu’nun, Süper Lig ve 1. Lig 
Kulüpler Birliği üyeleri ile Perşembe günü Riva 

Hasan Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eğitim 
Tesisleri’nde bir araya geleceğini duyurdu

Kepez’İn FİLeSİne 
2 TrAnSFer TAKVİYeSİ

Kepez Belediyespor 
Kulübü Voleybol 
Takımı, 2 oyuncu 

takviyesiyle 
kadrosunu 
güçlendirdi
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Türkiye Çevre eğitim Vakfı’nın 
(TürÇeV) eko-Okullar Programı’nda 
yer alan Sami Bekar ilkokulu’nda, ik-
lim değişikliği ve sıfır atık eğitimi ger-
çekleştirildi.

eğitimde öğrencilere sıfır atık yakla-
şımı, günlük yaşamdaki tüketim alış-
kanlıkları, atıklar, atıkların nasıl azaltı-
labileceği, doğal varlıkların korunması, 
iklim değişikliği ve karbon ayak izi ile 

ilgili bilgiler verildi. 70 çevreci öğrenci, 
merak ettikleri soruları Alanya Beledi-
yesi Çevre koruma ve kontrol Müdür-
lüğü teknik personeline yöneltti. eği-
tim sonunda öğrencilere tohum kalem 
dağıtıldı.

Belediyeden yapılan açıklamada, 
“Günümüzde önemli gündem konusu 
olan iklim değişikliği sorunu, dünya-
nın ortalama yüzey sıcaklıklarındaki 

artış ve küresel ısınma ile ilgili ilkokul 
öğrencilerine farkındalık eğitimleri ger-
çekleştiriyoruz. Alanya Belediyesi ola-
rak ambalaj atıkları, elektronik atıklar, 
bitkisel atık yağlar ve atık pillerin kay-
nağında ayrı toplanmasına dair yü-
rütülen çalışmaların önemine dikkati 
çekmek için topluma katkı sağlayan bi-
linçli öğrenciler yetişmesini hedefliyo-
ruz” denildi.  DHA

AnTAlyA dün sabaha yağmurla başladı. Sabah sa-
atlerinde başlayan sağanak yağmur, şehir genelinde 
su birikintilerine neden olurken, araçların trafikteki 
ilerleyişi yavaşladı. Soğuk havalara rağmen kalabalı-
ğın yaşandığı konyaaltı Sahili, yağışların etkisiyle bo-
şalırken sahilde dalgalar oluştu. İHA 

MeteoRoloji 
Genel Müdür-
lüğü’nün, 
turuncu kod 

uyarısı yaptığı Antal-
ya’da fırtına ve kuvvetli 
yağışın bazı yerlerde 
şiddetli ve yer yer aşırı 
yağışa dönüşebileceği 
uyarısında bulunması 
ile Büyükşehir Belediyesi 
tüm birimleri ile seferberlik 
ilan etti. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi, itfaiye ekipleri başta ol-
mak üzere, ASAt, Fen işleri, Kırsal 
Hizmetler, Park Bahçeler ve Çevre 
Koruma Dairesi Başkanlığı gibi 
sahada görev yapacak birimlerden 
ekipler oluşturdu. iş makineleri, 
kamyon, arazöz gibi araçlar da 
hazır edildi.

İTFAİYE EKİPLERİ 19 İLÇEDE 
TEYAKKUZDA

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
itfaiye Daire Başkanlığı merkez ve 

ilçelerde tüm ekipleriyle teyakkuz 
haline geçti. AFet Koordinasyon 
Merkezi ile koordine halinde olan 
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
itfaiye Daire Başkanlığı beklenen 
yağış ve fırtınada oluşabilecek su 
baskını, sel, yıldırım düşmesi, kar 
yağışı gibi olumsuzluklara karşı 
220 personel, 166 araç, 3 bot, 133 
motopomp, 52 dalgıç pompa ile 
önlemlerini aldı.

289 personel, 79 araç, 
93 iş makinesi, 14 moto-

pomp, 4 jeneratör ve 1 
mobil vinç ile hazırlık 
yapan ASAt Genel Mü-
dürlüğü de oluşabile-
cek kanalizasyon ve su 
baskını ihbarlarına karşı 
ekiplerini hazır bulun-

duruyor. ASAt ekipleri 
sabah erken saatlerden 

itibaren cadde ve bulvarlarda 
kanal ve mazgal temizliği yapa-

rak yolların açık kalmasını sağlı-
yor. Çevre Koruma Kontrol Daire 
Başkanlığı, 94 personel, 35 araç, 
Park Bahçeler Daire Başkanlığı da 
ağaç devrilmesi, mazgal tıkanması 
gibi olumsuzluklara müdahale 
etmek için 120 personel, 28 araç 
ile hazır bekliyor. Kırsal Hizmetler 
Dairesi Başkanlığı 43 personel, 39 
araç, Fen işleri Daire Başkanlığı 67 
personel, 46 araç ile yaşanabilecek 
olumsuzluklara müdahale etmek 
üzere hazırlıklarını tamamladı. iHA

Büyükşehir
hazır kıta
Büyükşehir Belediyesi, meteorolojinin kuvvetli yağış ve 
fırtına uyarısı üzerine tüm birimleri ile teyakkuza geçti

Antalya güne 
yağışla başladı

Meteoroloji Bölge 
Müdürlüğü’nün 
turuncu ve sarı 

kodlu sağanak yağış 
uyarısının ardından 

Antalya ve ilçelerinde 
sabah saatlerinde 

yağmur etkisini 
göstermeye başladı. 

Aralıksız süren 
yağış, şehir hayatını 

olumsuz etkiledi

yılbaşı
hazırlıkları 
otellerde

tamamlandı

AntAlyA’DA Avrupalı ve Rus turistler için noel 
hazırlığı da yapılan otellerde, noel Baba figürü başta 
olmak üzere ışıltılı süslemeler, dev şeker baston 
figürleri ve çocuklar için hazırlanan hediyelerle yeni 
yıla özel programlar hazırlandı.

24 Aralık’ta Avrupalı Katolik Hristiyanların, 6 
ocak’ta da Rus ve BDt ülkelerinden ortodoksların 
kutladığı noel döneminin yoğun geçeceğine işaret 
eden turizmci Mustafa yıldırım, “yılbaşı dönemini ve 
misafir profillerini değerlendirerek dikkat çekici kon-
septler hazırladık. Bu hazırlığa yaklaşık 3 ay öncesin-
den başladık ve firmalarla iletişime geçtik. Şekerden 
kapı süsleri, dev yılbaşı ağacı, bahçeye ışıklandırma-
lar ve çeşitli figürlerle süsleme yaptık. Misafirlerimiz 
gördüğü an hemen fotoğraf çekiyor. Ülkelerindeki 
yılbaşı ruhunu otellerimize de yansıttık. Şu anda 
doluluk oranları yüzde 50 civarında. Ama yılbaşında 
yüzde 70 ve 80 seviyesine yükselmesini bekliyoruz” 
ifadelerini kullandı. DHA

Kreş personeline 
yangın eğitimi

KePez Belediyesi, iş Sağlığı ve Gü-
venliği Kanunu kapsamında çalışan-
larının can güveliğini sağlamak ve 
olası iş kazalarını önlemek amacıyla 
iş güvenliği eğitimlerini aralıksız 
sürdürüyor. Fen işleri Müdürlüğü 
ile Park ve Bahçeler Müdürlüğü per-
sonellerinin iş güvenliği eğitimiyle 
iş başı yapmalarını sağlayan Kepez 
Belediyesi, kreş personeline de 
‘yangın Güvenliği eğitimi’ düzen-
ledi. eğitime, ilçenin 6 farklı nokta-
sında hizmet veren nasreddin Hoca 
Kreş ve Gündüz Bakım evleri’nde 
görev yapan mutfak ve temizlik 
personeli katıldı.

eğitim sırasında, çalışanlara iş 
ortamında yangın riski oluşturabile-
cek durumların nasıl önlenebileceği 
konusunda bilgiler verildi. Özel-
likle, mutfak personelinin çalıştığı 

alanlar gibi yüksek riskli bölgelerde 
yangının nasıl başlayabileceği ve bu 
durumlara karşı hangi önlemlerin 
alınması gerektiği örneklerle anlatıl-
dı. Ayrıca, yangın esnasında paniğin 
nasıl kontrol altına alınacağı ve 
soğukkanlı bir şekilde nasıl hareket 
edilmesi gerektiği üzerinde duruldu. 
eğitimin uygulamalı bölümünde ise 
yangın tüplerinin doğru ve etkili bir 
şekilde kullanımı gösterildi. Çalışan-
lara yangın söndürme tüplerinin 
nasıl tutulacağı, nasıl kullanılacağı 
ve yangına hangi açıyla müdahale 
edilmesi gerektiği uygulamalı ola-
rak anlatıldı. yangına müdahalede 
doğru ekipman kullanımının önemi 
vurgulanarak, acil durumlarda çevre 
güvenliğinin nasıl sağlanacağı de-
taylı bir şekilde ele alındı.  

HABeR MeRKezi

Öğrencilere sıfır atık eğitimi
Alanya Belediyesi’nin 2024-2025 eğitim-öğretim yılının başlamasıyla birlikte 
okullarda gerçekleştirdiği iklim değişikliği ve çevre eğitimleri devam ediyor
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